
 

 

 

 

 
 

 
Protokoll årsmöte Crossfit Mälardalen 2023-03-19 
 

Årsmötets öppnande 
 
§1 Fastställande av röstlängd 
18 pers deltar på årsmötet. 
 
§2 Val av ordförande och sekreterare för mötet 
Per Dicksson ordförande och Lisa Kilestad sekreterare 
 
§3 Val av rösträknare och protokolljusterare 
Rösträknare: Nina Juhlin 
Protokolljusterare: Filippa Magnusson och Nina Juhlin 
 
§4 Fråga om mötets laga utlysande 
Mötet har utlysts korrekt 
 
§5 Fastställande av föredragningslista/dagordning 
Godkänns utan ändringar 
 
§6 Styrelsens verksamhetsberättelse 
Verksamhetsberättelsen godkänns. Inga frågor. 
 
§7 Styrelsens förvaltningsberättelse 
Godkänns. 
Frågor kring balansrapport: 
Fråga om kundfordringar:  
Svar: Vi gick över till nytt system Zoezi där blev resultatet inledningsvis en skuld då 
det var vissa problem med banköverföringar. 
Fråga om leverantörsskuld:  
Svar: Köpt presentkort men som inte är nyttjat. 
 
§8 Revisorernas berättelse 
Gås igenom. 
Revisionen har upprättats och beviljar styrelsen ansvarsfrihet för räkenskapsåret. 
Revisorerna uttryckte en rekommendation att fördela utbildningskostnader över 5 år 
framåt för att justera årets resultat samt att se dessa som avskrivning och fördela 
värdet över tid. Styrelsen hade i bokslutet valt att ta utbildningskostnaden direkt även 
om den varit högre än tidigare (fler har gått utbildning). Årsmötet diskuterar detta och 
styrelsen rekommenderas att se över detta som ett alternativ i 
bokföringsredovisningen. Styrelsen tar frågan med sig men detta påverkade inte 
beslutet om ansvarsfrihet. 
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§9 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 
Svar ja. 
 
§10 Fastställande av medlemsavgifter 
Ingen förändring, samma medlemsavgift som tidigare gäller under 2023. 
 
§11 Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av budget för 2023  
Styrelsen redogör kort för föreningsutveckling och tankar kring verksamhetsplan och 
medlemsgruppernas arbete framåt. 
Styrelsen redogör kort för årets budget som utgår från 111 medlemmar i skrivande 
stund. Budget baserat på 130 medlemmar 2023. 
Vi hoppas på mer partnerskap och sponsring. 
Kommentar kring budgetpost taggsystem. Föreningen avser att byta 
inpasseringssystem, därav budgetpost. 
 
Fråga kring varför vi inte har tre pass per dag som varit tidigare önskemål. 
Svar: Styrelsen bedömer att nuvarande planering motsvarar beslut och att det är 
tillräckligt i förhållande till medlemsunderlaget. 
 
Verksamhetsplan och budget godkänns. 
 
§12 Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner. 
Inget att behandla. 
 

§13 Val av: 
 

a) Föreningens ordförande för en tid av 1 år 
Niklas Rådberg. 

 
b) Halva antalet övriga medlemmar i styrelsen för en tid av 2 år 
 
Fyllnadsval 
 
Omval 2023-2025 
Magnus Fjällström och Edisa Alibasic. 
Nyval Malin Johansson. 
 
Tillägg: 
Nyval Sixten Nordberg 1 år 2023-2024 för att få antalet halva ledamöter omval 
vartannat år.  
 
Nyval 2023-2025 
 
Ledamöter valda på årsmötet 2022 och kvar till 2024 
Lisa Kilestad och Thomas Näslund. 
 
c) 2 st. suppleanter i styrelsen med för dem fastställd turordning för en tid 
av 2 år. 
Kvar/ fyllnadsval 2022-2024 
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Nyval 2023-2025 
 
Fyllnadsval 2023-2024: Filippa Magnusson, ungdomsrepresentant.  
Nyval 2023-2025: Michel Ahlström. 

 
d) 2 st revisorer jämte suppleanter för en tid av ett år 
Jani Pokkinen och Niina Guterstam och tillägg på suppleant Anna Gustafsson.  
 
e) 2 st ordinarie ledamöter jämte suppleant av valberedningen för en tid 
av ett år, av vilka en skall utses till ordförande 
 
Lollo Magnusson, Ann-Sofie Lindholm och Per Dicksson. Ordförande Lollo 
Magnusson.  
 
f) Beslut om val av ombud till korpförbundsmöten (och eventuella andra 
möten där föreningen har rätt att representera genom ombud) 
Överlämnas till styrelsen. 
 
§14 Årsmötet avslutas 
Årsmötet avslutas. Årsmötets ordförande tackar alla för gott deltagande. 
 
 
 
 
 
 

 
 


